



The latest arrangement of S.4 Citizenship and Social Development Mainland Study Tour

有關中四級公民與社會發展科內地考察最新安排

Dear Parents,

各位家長：

In light of recent concerns about students participating in the study tour, we would like to inform parents about the school's preparations to ensure their safety and health during the trip. For details, please refer to the Zhejiang Study Tour handbook to be distributed to students on 28 March 2025, or contact the school for inquiries. Thank you for your understanding and support!

1. The Civic and Social Development Department's "Zhejiang Historical Culture and Innovative Technology Mainland Study Tour" is organised by China Travel Service (Hong Kong) Limited, with round-trip Cathay Pacific flights (Outbound: CX958 07:50-10:10; Inbound: CX963 19:35-22:00). Coaches have been arranged to take students to the airport for the early flight and bring them back to school afterward.
2. Students will stay in two four-star hotels, ensuring high standards for meals. We maintain close communication with the organising agency regarding hygiene and safety.
3. To mitigate food safety risks, students are not permitted to purchase food from Meituan.
4. A total of 14 staff members, including the principal, vice-principal, assistant principal, and principal's assistant, will accompany the students, checking on them nightly. Students are required to contact their parents each evening.
5. The school will provide regular updates on the study tour activities through the school website.
6. Each student is covered by "Group Travel Personal Accident Insurance" from China Taiping Insurance (Hong Kong) Company Limited. Parents are encouraged to consider additional travel insurance as needed.

就近期有關學生參加考察團的情況引起的關注，特此向家長說明學校的相關準備工作，以確保學生在考察團期間的安全與健康。詳情請參閱學校將於 2025 年 3 月 28 日發給學生的浙江考察團學習手冊，或致電學校查詢。感謝家長的理解與支持！

1. 本次公民與社會發展科「浙江歷史文化及創新科技內地考察」由香港中國旅行社承辦，乘坐國泰航空往返（去程航班：CX958_0750-1010；回程航班：CX963_1935-2200）。由於航班安排較早，學校已準備旅遊車在學校接送學生到機場，並在回程時再由旅遊車接返學校。
2. 學生將入住兩間四星或以上的酒店，餐飲方面會更有保障。學校會與承辦旅行社保持緊密聯繫，確保食肆環境及食物的衛生安全。
3. 基於食安考慮，學生不可自行購買「美團」的食品。
4. 學校已安排校長、副校長、助理校長及校長助理等共 14 名教職員全程陪同，並每晚巡查學生房間，以確保學生能夠獲得妥善照顧。學生需要每晚與家長聯絡，讓家長們了解情況。
5. 學校會定期在校網上更新考察團活動情況，讓家長能夠隨時掌握最新資訊。
6. 香港中國旅行社已為每位學生購買中國太平保險(香港)有限公司「團體旅行人身平安保險」，校方建議家長可按需要自行購買額外保險。



Christian Alliance Cheng Wing Gee College
宣道會鄭榮之中學

Shum Kai Shing, Principal
14 March 2025

沈啟誠校長
2025 年 3 月 14 日